
脚丫 门垫 地垫 造型垫

产品名称 脚丫 门垫 地垫 造型垫

公司名称 福州靓阁家居饰品厂

价格 6.00/块

规格参数 材质:涤纶
品种:优良
规格:45*50

公司地址 中国 福建 福州市 福州熬兴路熬峰苑16幢

联系电话 86 0591 83263878 13859093878

产品详情

材质 涤纶 品种 优良
规格 45*50 用途 家庭用
产地 福州 送礼用途 家庭用品
适用送礼场合 员工福利、周年庆典、展

销会、婚庆、乔迁、其他
产品类别 地毯/地垫

商品特征：（1）正面精密机织，颜色鲜艳，经久耐用；背胶选用100%天然乳胶止滑层，绿色环保，天
然无毒。（2）吸水，吸尘，防滑性好；（3）清洗方便。（4）产品无异味。

【使用范围】：玄关、客厅、厨房、卫浴、卧室、阳台及走廊等

可爱的小脚丫造型放在家中很漂亮哟!

颜色：红色，蓝色，绿色,咖啡色

fuzhou beautiful cabinet household cloth art accessories factory is a collection of "research, design, production and
sales", which integrates professional domestic act the role ofing modernized enterprise. companies established in
september 2003, from the initial family firms develop gradually to 50 existing staff in the industry, has several strong
production ability, current development and production of beautiful cabinet brand high-quality goods bud silk home-
textile continue to innovate, fine workmanship, affordable, timely delivery, etc by vast customers. product sales
channels throughout the country each medium cities, and establish the international market channels. at the same time
also agent in japan, taiwan, and other well-known manufacturers of printing tablecloth, bronzing coil material, flax
sofa cover towels (seat cushion) products.
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